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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Follens, P. Thys, E. Chevrolet, L. Verlaenen, L. Van de Sande, J. Jacobs, W. Nys, 
M. Seminck, G. Struys, R. Ramakers, L. Peetroons, M. De Vylder, M. Smits, P. Vanhoovels (verslag) 
 
Verontschuldigd:  
M. Lambrecht, T. Willaert, M. Boels 
 

 

1 Aanduiding secretaris, penningmeester, lid TSC, leden rvb KBAB 

Secretaris: Gery (enige kandidaat) 
Penningmeester: Eric (enige kandidaat) 
 
Afgevaardigd bestuurder in de Topsportcommissie: 
Luk Verlaenen (7 stemmen) ) Paul Thys (5 stemmen) 
 
Afgevaardigden in de Raad van Bestuur van de KBAB: 
Naast Eddy De Vogelaer: Gerry Follens (11 stemmen), Luk Verlaenen (11 stemmen), Jos Jacobs (10 
stemmen), Erik Chevrolet (9 stemmen), Georges Struys (7 stemmen) 
Niet weerhouden: Ludo Van de Sande (5 stemmen) en Mieke Seminck (2 stemmen) 
 
Topsportcommissie 
Topsportcommissie trainer:  Michel Boels 
Topsportcommissie atleet:  Cedric Van Branteghem 
Topsportcommissie club:  Johan Bienens 

 

2 Begroting Topsport 

De topsportondersteuning voor 2017 werd bekend gemaakt. 
Principes 

 Vanaf nu beslist Sport Vlaanderen welke eliteatleten financieel ondersteund worden. Deze 
lijst wordt jaarlijks herbekeken. 

 Werkingsgelden voor jeugd (tot en met beloften) of structurele investeringen blijven op peil. 
 Subsidies voor het personeel TSS en beloftetrainers wordt samengevoegd, de VAL beslist over 

de verdeling. 
 
 
11 eliteatleten krijgen nominatief subsidiëring op basis van finalekansen op EK/WK. 
 
Paul Thys en Luk Verlaenen zijn van oordeel dat de keuze van eliteatleten via de Topsportcommissie 
moet gaan. Aan Sport Vlaanderen zal uitleg gevraagd worden betreffende de keuze van de atleten. 

 
De federatie moet nu een keuze maken uit twee mogelijke  
Er wordt beslist om de light versie te hanteren d.w.z. dat de federatie beperkt bijdraagt aan de 
werkingsmiddelen van de atleten, inclusief de atleten niet weerhouden door Sport Vlaanderen.. 

3 Toekomst topsportschool / Advies Sport Vlaanderen 

De overheid deed beleidsaanbevelingen waarmee we moeten rekening houden: 
 Stoppen 2 graad topsportschool. 
 Meer professionele structuur in de atletiekclubs en in de 2 beloftecentra 
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 Programma voor ondersteuning van atleten bij beëindigen van de TSS  
 Keuze van disciplines in de TSS in de 3de graad 

 
Max maakte een analyse op basis van statements van allerlei actoren in VAL-topsport en eigen 
observaties. 
 
Aanbevelingen die hij hieruit filtert: 

 Meer inzetten op interactie met trainers van jonge atleten 
 Verhogen van de interactie tussen centra en opleidingscursussen 
 De kwaliteit van de werking van de  TSS optimaliseren 
 Meer nadruk op het ontwikkelingstraject ifv. prestatietraject 
 Samenwerking tussen clubs stimuleren om de kwaliteit van de werking te verhogen, 

meerwaarde creëren voor de clubwerking in verschillende fasen en structurele ondersteuning 
per segment. 

De herstructurering zal in fasen gebeuren. 
 
De Raad van Bestuur vraagt  om het project eerst af te toetsen met Sport Vlaanderen zodat de 
financiële consequenties duidelijk zijn. Max zal dit kortelings met hen bespreken, waarna de 
presentatie zal doorgestuurd worden naar de bestuurders. 
 
Daarnaast benadrukt Luk Verlaenen dat de graad van ondersteuning zou moeten evolueren met het 
niveau van de atleet. 
 

4 Bevoegdheden beleidscommissies 

(zie bijlage “Bevoegdheden Beleidscommissies”) 
 
Ludwig merkt op dat in het Directiecomité werd beslist dat wegwedstrijden (incl. kampioenschappen) 
niet vallen onder Competitie, wel onder Running (Recreatie).  
 

5 Bepalen strategische dag van de RvB 

Om het strategisch beleid van de federatie grondig te bespreken is het nuttig hiervoor specifieke 
momenten te voorzien. 
Er wordt geopteerd voor 2 halve zaterdagen of maandagavonden.  
Ludwig maakt een doodle op. 

6 Varia 

6.1. Aflossingstrainingen 
Jos Jacobs haalt aan dat er problemen zijn met de aflossingstrainingen, die nog steeds niet op de 
rails staan. 
Max verduidelijkt dat er geen overeenstemming werd bereikt betreffende de verdeling van de 
coaches per teams tussen VAL en LBFA, waardoor geen verdere stappen genomen kunnen worden. 
 
6.2. Aanwerving tijdelijke administratief medewerker 
Er waren 10 kandidaten waarvan 3 kandidaten zo snel mogelijk op gesprek komen. Begin mei volgt 
een beslissing. 
 
6.3. VAT-commissie 
De doelstelling van de VAT-commissie moet nog uitgewerkt worden. Via mailprocedure voor 15 mei. 

 
6.4. Topsportcommissie 
Vraag van Paul Thys om nog een extra kandidaatsronde te voorzien voor een tweede afgevaardigde 
van de clubs voor de topsportcommissie. Dit voorstel wordt niet aanvaard. 
 
 
 
6.5. Atleten met VDAB-contract 
Luk Verlaenen vraagt of atleten met een VDAB-project van Sport Vlaanderen problemen kunnen 
hebben als ze extra premies verdienen. 
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Max vermeldt dat Sport Vlaanderen nog geen afspraken heeft met de RVA en de VDAB en dit gaat 
aanpakken maar hij ziet anderzijds geen dringende problemen bij één van de atleten. 
Sport Vlaanderen zal ten gepaste tijde de sportfederaties informeren.  


